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Protokoll fört vid styrelsemötet den 21 maj 2017 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Lars-Inge Carlsson, Mats Hagberg, Fredrik Hermansson SO 

 

 

  

1 Val av justeringsmän 

 Sekreterare och ordförande 

 

2 Genomgång av föregående protokoll  

Ordförande gick igenom detta. Områdestavlan som eventuellt skulle vara ett alternativ i metall 

kostar c:a 3500:-. När det gäller komposten så kollar Gert-Ove med Holger och Lasse om det 

behövs ett förtydligande. Fredrik kollar om vi kan få igång bokningsinformationen av 

klubbhuset på hemsidan så att man kan se när det är ledigt. Eventuell ändring av 

bokningsavgiften så den blir lika oavsett barn eller vuxen.   

 

3 Ekonomi 

Mats berättar att han fått skicka ut 2 påminnelser för årsavgiften. 

482 601:- finns på kontot för tillfället. Leva har börjat fakturera månadsvis istället för kvartalsvis 

vilket ökar pappersskörden.    

 

 4 Sammanfattning av städdagen 

 Det var en god anslutning av deltagare. Staketet vid lekplatsen blev väldigt fint. 

SO behöver komplettera ytterligare med sten plus lite annat och ska försöka genomföras innan 

sommaren. 

 

5 Övrigt 

Anders Axelsson har tagit kontakt med Skanova eftersom återställningen efter fibergrävningen 

fortfarande inte är riktigt är OK. 

 

Nästa möte är den 3/9 kl 17:00. 

 

  

Ordf. tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

 

Vid protokollet:___________________  Justeras: _____________________ 

  Lars-Inge Carlsson                  Gert-Ove Forsberg 

 

 

 


